
Indkomne forslag 

Godkendelse af ny klub for portørerne i CEJ (Center for ejendomme i Region Hovedstaden)  

 

Portørerne i CEJ har holdt stiftende generalforsamling og anmoder Generalforsamlingen om at godkende 

klubben. 

Portørerne i CEJ er udskilt fra de enkelte hospitaler og institutioner i Regionen og er samlet i en 

ejendomsenhed. Portørerne har en del udfordringer, og det er derfor en god idé, at de får oprettet en klub. 

 

Klubben opfylder FOA 1s krav 

Klubben har godkendt love, som opfylder FOA 1s krav, og de har valgt en bestyrelse. 

Ved oprettelsen har formand Benny Gerhardt tilkendegivet, at klubtilskud til arbejdspladsklubben for 

portører under CEJ på Herlev Hospital til kan gå til den nye klub. Dermed modtager den gamle klub ikke 

længere tilskud. 

 

 


